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Hej
Diarieför på nämndstrukturen.
 
Annika 
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Ämne: Framtidens nämndstruktur - Vänsterpartiets synpunkter
 
Hej,
 
Nedan är Vänsterpartiets synpunkter på utredningen om framtida nämndstruktur.
 
mvh/
Svante Sörmark
Ordf. Vänsterpartiet Timrå
 
 
Vi har tagit del av utredning om framtidens nämndstruktur och har följande synpunkter.
 
Vi delar upp synpunkterna utifrån utredningens rubriker.
 
Ekonomisk effektivitet
Vi är väldigt positiva till att öka den ekonomiska effektiviteten i kommunen. Alla nämnder ser 
redan nu över sina kostnader löpande. I relation till kommunens totala budget anser vi dock att 
den summan inte är tillräckligt stor för att motivera de föreslagna organisations förändringarna. 
Andra sätt att minska kostnaderna för politiken bör utredas, t.ex. se över politikers arvodering och 
antal ledamöter i nämnderna.   
 
Demokratisk effektiviteten
Både alternativ ett och två innebär en minskning av antalet ledamöter. Vi anser inte att det gynnar 
den demokratin inom politiken och därmed i kommunens ledande organ. 
Faran är att den politiska makten koncentreras i kommunstyrelsen. 
Det är bra att det finns intentioner av att vitalisera kommunfullmäktige men detta kan göras inom 
nuvarande nämndstruktur. Intern samverkan, att inte endast jobba strikt efter "sitt uppdrag" och 
kunna se konsekvenser i ett helhetsperspektiv är viktigt och detta kan uppnås med tydliga mål 
från fullmäktige. Det är positiv med utveckling mot en tillitsbaserad styrning där politiken styr 
helheten. 
 
Effektiv styrning



Alla tre modeller har sina fördelar och nackdelar. De presenterade modellerna bör utredas mer 
grundligt, med större fokus på hur liknande förändringar fungerat i andra kommuner. 
 
 
 


